
Milenko Stojšič: Človek naj bo tak, kakršen se kaže ...«

Dedec na mestu
»Kaj mi je dala naša skupnost?« Visoki,

po sencih rahlo sivi Milenko Stojšič je tre-
nutek premišljeval, si s konico jezika ob-
liznil tanke ustnice in se nasmejal:

»•Občutek, da v taki skupnosti lahko
ustvarjam ...« To je bilo povedano zelo
preprosto, eksplozivno in naravno, brez ne-
potrebnih okraskov...

Milenko Stojšič se ni dal motiti . . .

• Pred štiridesetimi leti se je rodil v
Derventi, občina Prnjavor. 1963 je prišel s
trebuhom za kruhom v Ljubljano.

• »Vleklo me je nekam, kjer bi si lahko
kaj ustvaril. Na daljšem tečaju sem se
usposobil za polagalca plastičnih mas. 1965
sem se zaposlil v šišenski »AVTOMONTA-
ZI«, kjer sem še sedaj ...«

• S fotoreporterjem. sva ga poiskala in
tudi fotografirala na delovnem mestu. Nič
ni poziral, tiste trenutke je kar čisto zares
delal — v avtobusu je lepil plastični pod.

• »Nimam mnogo časa, delamo ...«, se je
nekoliko otepal; naposled pa le pristal na
pogovor.

• Milenko je po narodnosti Srb iz Bos-
ne, po govorici pa Slovenec z rahlim ižan-
skim naglasom.

• »Težave s prilagajanjem sem imel ne-
kaj mesecev. Precej hitro sem se vživel v
okolje. Ma ...«, je malce pomolčal: »Jugo-
slovana se počutim . ..«

• 18. decembra pred enainštiridesetimi
leti je bila v takratni »AVTOMONTAZI«
ustanovljena prva partijska celica. Njen ta-
kratni sekretar Stane Bizjak še živi. Letos
se je tako nateklo, da bodo približno okrog
tega datuma sprejemali najvažnejše akte
delovne organizacije. Kolektiv »AVTO-
MONTAZE« šteje 1.100 zaposlenih. V njem
so zastopani pripadniki vseh naših narodov
in skoraj vseh naših narodnosti. Eden iz-
med teh je seveda tudi Milenko.

• »Sem član delavskega sveta. Samo-
upravljanje je v redu. To je jasno. Toda

mora biti dosledno izpeljano. Zastopam
mišljenje svojih delovnih tovarišev. Ne, po-
gosto se nisem samostojno zavzemal za
kakšno stvar. Enkrat pa smo trije člani DS
trmoglavili ob nekem, sicer majhnem pro-
blemu, ki pa se je nam zdel važen. Tudi
malenkosti ne smemo zanemarjati. No, po
daljšem dokazovanju smo uspeli...«

• Zelo dobro opaža hitenje, s katerim
zdaj uresničujemo zakon o združenem de-
lu. Marsikaj se mu zdi prenaglo. Meni, da
mora biti TOZD proizvodnje avtobusov
proizvodna celota, ne pa deljena zadeva . . .

• Ob delu se ni izobraževal, čeprav je v
delovni organizaciji dovolj posluha za to-
vrstne želje. Preveč ga je zaposlila gradnja
hiše... Ce bi zamenjal delovno organizaci-
jo?

• »A, a . . . Ne. Tu sem vajen. dobro se
počutim. Kamor bi šel, bi bil spet na začet-
ku. Tu si moramo izbojevati plačilo po delu.
Clovek mora biti pošten. dedec na me-
stu...«

• Kaj je to pošten? Dedec na mestu?
• »Vsak naj bo reden. naj si tujega ne

prisvaja . . . Priznanje človeku, ki je tak,
kakršen se kaže .. .«

• Enkrat ali dvakrat letno obišče očeta,
brate, sestre v Derventi. Tudi tam se je
marsikaj spremenilo. Vendar — on je po-
gnalkorenine tukaj.

• Milenko Stojšič je nedavno tega na-
pravil šoferski izpit. Godrnjal je kot hud
maček. Veljal ga je namreč približno 700
tisočakov.

• O »AVTOMONTAZl« pa ima presneto
dobro mnenje.

• Zdi se, da imajo tudi v delovni organi-
zaciji Milenka za čisto »fejst dedca« . . .
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